
SAT Calculator Policy: What's NOT Allowed    

The SAT Calculator Policy has been updated. This document details all calculators and features that are 

forbidden during the SAT. Make sure your calculator doesn't have any of these! 

 

1. Calculators with CAS Functionality 

Calculator models with built-in Computer Algebra System (CAS) functionality are NOT ALLOWED. These models 

include (but are not limited to): 

Casio 

• ClassPad 300, 330, 400  

• ClassPad II (fx-CP400)  

• ClassPad fx-CG 500 or fx-

CG500  

• Algebra fx 2.0  

• Any model number starting 

with CFX-9970G  

Hewlett Packard 

• HP Prime  

• HP 48GII  

• Any model number starting 

with 40G, 49G, or 50G  

Texas Instruments 

• TI-Nspire CAS  

• TI-Nspire CX II CAS  

• Any model number starting 

with TI-89 or TI-92  

• Any model with "CAS" in the 

model name  

 

2. Prohibited Calculator Features & Device Types 

Even if your calculator isn't listed above, it's prohibited if it has any of these features: 

• CAS Functionality: Calculators with apps, menus, or programs that can perform symbolic algebra 

manipulation (like solving equations, expanding, or factoring algebraic expressions). 

• Keyboards: QWERTY keyboards. 

• Connectivity: Wireless internet, Bluetooth, or cellular connectivity. 

• Recording Capabilities: Built-in cameras or audio/video recording. 

• External Input Devices: Electronic writing pads or pen-input devices (including styluses for calculators). 

• Power Requirements: Calculators which require power cords or electrical outlets. 

• Physical Characteristics: Characters one inch or higher, or a raised display that might be visible to other test 

takers. 

• Paper Output: Calculators that uses paper tape. 

 

General Calculator Rules During the SAT     

• No Sharing: Students cannot share calculators. 

• Reading and Writing Section: Calculators are NOT allowed during the Reading and Writing section; they 

must be put away. 

• Calculator Covers: Calculator covers must be kept under the desk at all times. 

• Misuse: Using a calculator to share information or remove test questions/answers from the test room will 

result in dismissal and score cancellation. 

 

For more information regarding the SAT calculator policy, please refer to the official website:  sat.org/calculator . 

https://sat.org/calculator


 

SAT 計算機規定更新：禁止使用項目    

SAT 計算機規定已更新。本文件詳細列明所有於考試中禁止使用的計算機型號與功能，請確認您的計算

機附合新規定。 

 

1. 具備 CAS 功能的計算機 

內建「電腦代數系統」（CAS）功能的計算機一律禁止使用，包括（但不限於）以下型號： 

Casio 

• ClassPad 300, 330, 400  

• ClassPad II (fx-CP400)  

• ClassPad fx-CG 500或 fx-

CG500  

• Algebra fx 2.0  

• 型號開頭為 CFX-9970G 的所

有機型 

Hewlett Packard 

• HP Prime  

• HP 48GII  

• 型號開頭為 40G、49G、

50G 的所有機型 

 

Texas Instruments 

• TI-Nspire CAS  

• TI-Nspire CX II CAS  

• 型號開頭為 TI-89 或 TI-

92 的所有機型 

• 型號名稱中標示 CAS 的所

有機型 

 

2. 禁止的計算機功能與設備類型 

即使您的計算機未列於上述清單，若具備以下功能仍不得使用： 

• CAS 功能：能執行符號代數運算（如解方程式、代數式展開/因式分解）的應用程式或程式。 

• 鍵盤：配備 QWERTY 鍵盤。 

• 連線功能：支援無線網路、藍牙或行動數據連接。 

• 錄製功能：內建相機、麥克風或影音錄製功能。 

• 外部輸入裝置：電子手寫板、觸控筆等附加設備。 

• 電源需求：需接駁電源線或插座方能運作。 

• 尺寸限制：字符高度超過 1 英寸（2.54 公分），或可能被其他考生看到的凸起螢幕。 

• 紙帶輸出：使用紙帶記錄結果的計算機。 

 

SAT 考試計算機使用規範     

• 禁止共享：每位考生須自備計算機，不得共用。 

• 閱讀與寫作部分：此部分不得使用計算機，請全程收妥於考桌下方。 

• 收納規定：計算機外殼須置於考桌下方。 

• 違規後果：若發現考生利用計算機傳遞資訊、攜出試題或答案，考生考試資格與成績將會被取

消。 

 

更多詳細政策請參考官方網站：sat.org/calculator 

https://sat.org/calculator

